
 

 

SKUPŠTINA-Odbor za društvene djelatnosti 
Pazin, Dršćevka 3 
Tel: 052/351-667, Fax: 052/351-686 
 

KLASA: 021-04/19-02/06 
URBROJ: 2163/1-01/7-19-02 
Pazin, 12. veljače 2019. 
 

ZAPISNIK 
sa 13. sjednice Odbora za društvene djelatnosti Istarske županije održane dana 12. veljače 
2019. godine s početkom u 9,00 sati u prostorijama Istarske županije u Pazinu, Dršćevka 3. 
 
Konstatira se da su sjednici nazočni: predsjednica Odbora za društvene djelatnosti Skupštine 
Istarske županije Irena Peruško, Ljerka Peruško, mr.sc Tatjana Tomaić, Zdenko Pliško, Bruno 
Stermotić i Davor Komar. 
 
Osim članova Odbora sjednici prisustvuju: Sonja Grozić Živolić pročelnica Upravnog odjela za 
zdravstvo i socijalnu skrb Istarske županije, Patricia Percan pročelnica Upravnog odjela za 
obrazovanje, sport i tehničku kulturu IŽ, Valerio Drandić predsjednik Upravnog vijeća Opće 
bolnice Pula i Melita Ferenčić – pomoćnica tajnice Stručne službe Skupštine Istarske županije. 
 
Sjednicu otvara predsjednica Odbora Irena Peruško, pozdravlja prisutne, konstatira kvorum i 
predlaže slijedeći 
 

DNEVNI RED 
1. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju izvješća o poslovanju i izgradnji Opće bolnice Pula  
2. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja domova za starije osobe 

u 2019. godini 
3. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i  rasporedu sredstava za 

decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u 2019. godini 
4. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju Popisa prioriteta za raspored sredstava 

decentraliziranih funkcija u 2019. godini između zdravstvenih ustanova nad kojima 
Istarska županija ima osnivačka prava 

5.  
a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta OŠ Jure Filipovića Barban 
b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Osnovne škole „Vazmoslav Gržalja“ Buzet 
c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Osnovne škole Ivan Goran Kovačić Čepić 
d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Osnovne škole Juršići 
e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Osnovne škole-Scuola elementare Milana Šorga Oprtalj-Portole 
f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Osnovne škole Vladimira Nazora Potpićan 
g. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Osnovne škole Ivana Batelića – Raša 



                                                             
 

h. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Svetvinčenat 

i. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Tar-Vabriga-Scuola elementare Torre-Abrega 

j. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta OŠ Jože 
Šurana Višnjan 

k. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Vladimira Gortana Žminj 

l. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Vitomir Širola-Pajo Nedešćina 

m. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Joakima Rakovca Sveti Lovreč Pazenatički 

n. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole dr. Mate Demarin Medulin 
 

6.  
a. Prijedlog Odluke o o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Gimnazije Pula 
b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Gospodarske škole Istituto professionale Buje 
c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Zvane Črnje Rovinj, Scuola 
media superiore „Zvane Črnja“ Rovigno 

d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Turističko-ugostiteljske škole Antona Štifanića Poreč 

e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole „Vladimir Gortan“-Scuola media 
superiore „Vladimir Gortan 

f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile, Pazin 

g. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj-Scuola di formazione professionale 
Eugen Kumičić Rovigno 

h. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Industrijsko-obrtničke škole Pula 

i. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti  na prijedlog Statuta 
Medicinske škole Pula 

j. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Srednje 
škole Mate Blažine Labin 

k. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Škole 
za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu 

7. Razno 
 
 
Jednoglasno se usvaja predloženi dnevni red.  
 

Ad-1. 
Prijedlog Zaključka o prihvaćanju izvješća o poslovanju i izgradnji Opće bolnice Pula 

 
 
Sonja Grozić Živolić obrazlaže predmetnu točku. 



                                                             
 

Navodi da Opća bolnica Pula ulaže velike napore u održavanju redovnog poslovanja i u 
izgradnji kapitalnog projekta tj. izgradnji i opremanju novih objekata. Na sjednici Skupštine bit 
će tim Opće bolnice na čelu sa ravnateljicom i prezentirat će materijale vezano za poslovanje 
i izgradnju nove bolnice.  
Skupštini će biti predloženi Zaključci koji su usmjereni na stvaranje povoljnijih uvjeta za 
poslovanje bolnice kao što je valorizacija rada i podizanje limita i plaćanje usluga koje 
ustanova pruža, zatim problematika ljudskih resursa, a to su poteškoće koje nastaju zbog toga 
što se većina vremena specijalizacije liječnika odvija u drugim klinikama, a ne u pulskoj bolnici. 
Zatim radi se na mjerama za stambeno zbrinjavanje deficitarnih zdravstvenih djelatnika. S 
kolegama iz obrazovanja radi se na uspostavi dodatnog razreda za obrazovanje medicinskih 
sestara. Radi se na osnaživanju nizu mjera u suradnji s gradovima i općinama i Ministarstvom 
zdravstva. Ono što bi još osnažilo rad i poslovanje Opće bolnice je osnivanje medicinskog 
fakulteta u Puli, pa je i to predloženo kao jedan od Zaključaka. 
Sam projekt izgradnje Nove bolnice je zahtjevan i kompleksan, te se predloženim Zaključkom 
poziva Ministarstvo zdravstva i financija da osiguraju potrebna sredstva za dovršetak Nove 
bolnice. 
 
Tatjana Tomaić navodi da se cijelo vrijeme najavljivala tematska sjednica vezana za 
problematiku Opće bolnice, a to ipak nije tematska sjednica. 
 
Valerio Drandić navodi da nije tematska sjednica ali da će ova točka dnevnog reda biti 
„udarna“ točka sjednice. 
 
Irena Peruško navodi da ima informaciju da će se i sestrinstvo javiti vezano za problematiku 
stambenog zbrinjavanja. 
 
Valerio Drandić odgovara da se problematika stambenog zbrinjavanja odnosi na deficitarne 
zdravstvene djelatnike, ne samo na liječnike. 
 
Tatjana Tomaić pita tko će biti prisutan na sjednici vezano za problematiku Bolnice? 
 
Valerio Drandić navodi da će biti prisutna ravnateljica Hrstić, doktor Fedel, doktor Trivanović, 
glavna sestra, financijski voditelj Barbić i zamjenik ministra zdravstva gospodin Plazonić, za 
kojeg naglašava da je izraziti saveznik naše bolnice i da jako pomaže. Ujedno je i predsjednik 
povjerenstva koje koordinira izgradnju Nove bolnice. 
 
Irena Peruško pita kakve su šanse da se povećaju limiti od strane HZZO-a za našu županiju 
koja je podkapacitirana, a država ne podmiruje dugovanje? 
 
Valerio Drandić odgovara da se za sada usluge u zdravstvu isto naplaćuju hrvatskim 
građanima kao i strancima, znači 75% od cijene, što nije ispravno. 
Radi se i inzistira na tome da se strancima fakturira  puna cijena, a domaćem stanovništvu s 
popustom od 25%. 
Također radi se novi snimak svih usluga koje bolnica radi jer je konstantno godišnje prisutan 
gubitak od 20 milijuna kuna. Godine 2018. gubitak je iznosio 16 milijuna kuna, a nenaplaćeni 
dio od HZZO-a iznosi 17 milijuna. Nova bolnica će imati i nove djelatnosti i usluge te je također 
potrebno i to uzeti u obzir, te valorizirati i utvrditi novi, viši limit. 
 
Odbor nakon rasprave, jednoglasno donosi slijedeći  

 
ZAKLJUČAK 



                                                             
 

Podržava se Prijedlog Zaključka o prihvaćanju izvješća o poslovanju i izgradnji Opće bolnice 
Pula, te se upućuje Skupštini na usvajanje 

 
Ad-2. 

Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja domova za starije osobe 
u 2019. godini 

 

Sonja Grozić Živolić obrazlaže predmetnu točku. 

 
Radi se o Odluci o minimalnim financijskim standardima, kriterijima i mjerilima za 
decentralizirano financiranje domova za starije i nemoćne osobe u 2019. godini. Županija je 
osnivač četiri doma za starije osobe. Ovom Odlukom ispunjavamo obavezu Županije u smislu 
postupanja sukladno načinu financiranja decentraliziranih funkcija. 
Sukladno tome određuju se rashodi za zaposlene, materijalni i financijski rashodi kao i rashodi 
za nabavu nefinancijske imovine i za hitne intervencije. 
Predviđeni rashodi za ova četiri doma za starije osobe u 2019. godini su 34.554.446,00 kn. 
Od toga se planira da će vlastita sredstva domova biti 15.900.000,00 kn, a razliku od 18 
milijuna osigurava Županija iz decentraliziranih sredstava. 
Ova predviđena sredstva su za 8% viša nego prošle godine, ali ni ta sredstva neće biti 
dostatna za podmirenje rashoda poslovanja domova, te će biti potrebno osigurati dodatna 
financijska sredstva o čemu će se raspravljati prilikom odlučivanja o I. izmjenama i dopunama 
Proračuna. 
Također ovom Odlukom daje se Županu ovlaštenje da može u opravdanim slučajevima i 
iskazanim potrebama domova za starije osobe izvršiti preraspodjelu planiranih sredstava 
između domova za starije osobe do visine od 1.000.000,00 kuna. 
 
Irena Peruško pita da li je tih 8% povećanja sredstava iz razloga što se ne povećava cijena 
domova a troškovi rastu, pa je tu cijelo vrijeme jedan nesrazmjer? 
Da li su tu uključene plaće djelatnika po kolektivnom ugovoru? 
 
Sonja Grozić Živolić odgovara potvrdno. 

 

Zdenka Pliška interesira ova velika razlika po zaposlenom u odnosu na broj korisnika 
između domova, posebno Doma Domenico Pergolis u Rovinju u odnosu na druge domove, 
Rašu i Novigrad. 

Također interesira ga kolika je stvarna cijena doma po korisniku? 

 

Sonja Grozić Živolić navodi da se korištenjem različitih kriterija dolazi do raspodjele 
sredstava. Ako govorimo o broju korisnika, radi se o obračunskom broju korisnika, a ne 
stvarnom broju. Obračunski broj korisnika je jedan zbroj korisnika koji koriste različite usluge, 
neki koriste uslugu smještaja, neki uslugu dnevnog boravka koji može biti 6 ili 8 sati, neki 
koriste uslugu pomoći u kući. Jedno vrijeme se to izražavalo u brojevima s decimalom na što 
je bilo prigovora. Ustvari to je obračunski broj korisnika a nije stvarni broj korisnika smještaja 

Navodi da se Domovi razlikuju i po dodatnim programima koje provode. Dom Alfredo Štiglić 
ima najviše programa koje sufinancira lokalna zajednica, Dom u Rovinju Domenico Pergolis 
ima najmanje usluga dostave hrane i pomoći u kući. Zbog izgradnje ima više djelatnika, a 
kada se dovrši novi objekt taj odnos korisnika i djelatnika će se izjednačiti s ostalim 
domovima jer će Dom povećanjem kapaciteta dobiti i više korisnika. 

 



                                                             
 

Zdenko Pliško navodi da mu nije jasno otkud proizlaze tako velike razlike među domovima, 
Novigrad 2.580,00 kn, Raša za iste usluge 2.900,00 kn a Domenico Pergolis Rovinj 3.764,00 
kn gdje se taj veći iznos ponavlja već četiri godine zaredom. 

Također navodi da je broj zaposlenih veći nego u ostalim domovima. 

 

Irena Peruško navodi da je princip jasan, što je veći broj korisnika, to je niža cijena koštanja. 

Ne može biti cijena ista u svim Domovima, zavisi od kapaciteta popunjenosti, Dom Alfredo 
Štiglić uvijek ima više korisnika od kapaciteta i pruža više usluga, zbog toga njegova cijena 
izgleda jeftinija. 

 

Zdenko Pliško navodi da Dom Alfredo Štiglić daje više usluga i siguran je da se različito 
prate troškovi. Nije zadovoljan odgovorom i ponovo traži odgovor na pitanje koliko košta 
trenutno smještaj u pojedinom Domu, po korisniku, a koliko iznosi sufinanciranje? 

 

Irena Peruško navodi da se mi ne sufinanciramo samo smještaj već i sve druge aktivnosti i 
programe. Dnevni centar ili gerontološki neće se nikad valorizirati kroz tu cijenu, zato što su 
tamo drugi sadržaji, ljudi dolaze par sati na dan, ne jedu svi tamo, rade se razne radionice i 
aktivnosti i imaju jednu drugu cijenu na tržištu, što je jedan standard više od samog 
smještaja. 

 

Sonja Grozić Živolić navodi da će tražene podatke dostaviti. Nadalje, pojašnjava da se ne bi 
krivo shvatilo da Dom u Rovinju ima više zaposlenih od ostalih. Niti jedan Dom što se tiče 
zaposlenih, ne prelazi standard, već su ispod standarda. Npr. Dom u Raši cijelu prošlu 
godinu nije imao dvije medicinske sestre, jer ih jednostavno nije bilo. 

Odgovor na postavljeno pitanje dostavit će vijećniku Zdenku Plišku. 

 

Odbor nakon rasprave jednoglasno donosi slijedeći  
 

ZAKLJUČAK 
Podržava se Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja domova za starije 
osobe u 2019. godini, te se upućuje Skupštini na usvajanje 

 
Ad-3. 

Prijedlog Odluke  o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i  rasporedu sredstava 
za decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u 2019. godini 

 

Sonja Grozić Živolić obrazlaže premetnu točku. 

Minimalni financijski standardi su utvrđeni za investicijsko ulaganje, investicijsko i tekuće 
održavanje, informatizaciju zdravstvene djelatnosti i otplatu kredita. 

Ukupan iznos sredstava decentraliziranih sredstava za zdravstvene ustanove iznosi 
povećan je u odnosu na 2018. godinu i to za 423.822,00 kn što je za 2%. Raspored 
sredstava  utvrđen je primjenom kriterija vrste zdravstvene ustanove, za bolnice 69%, 
primarnu razinu 17% i zavode 14%. Koristili su se i neki korektivni kriteriji kao što su 
ulaganja u prethodnim godinama i stanje opremljenosti zgrada. Na taj način raspodijelio se 
ukupan iznos za decentralizirane funkcije u iznosu od 21.614.946,00 kn, od čega će se 
6.300.000 kn otplaćivati kredit Opće bolnice a 15 milijuna dijele naših pet ustanova za 
investicijsko ulaganje i održavanje. 

Na ovu Odluku suglasnost daje Ministarstvo zdravstva i tada će se početi primjenjivati. 

Također ovom Odlukom ovlašćuje se Župan da u slučaju potrebe među ovim namjenama 
rasporedi i izvrši promjene rasporeda sredstava do najviše 1 milijun kuna. 



                                                             
 

 
Odbor bez rasprave, jednoglasno donosi slijedeći  

 
ZAKLJUČAK 

Podržava se Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i  rasporedu 
sredstava za decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u 2019. godini, te se upućuje 
Skupštini na usvajanje 
 

Ad-4. 

Prijedlog Zaključka o utvrđivanju Popisa prioriteta za raspored sredstava 
decentraliziranih funkcija u 2019. godini između zdravstvenih ustanova nad kojima 

Istarska županija ima osnivačka prava 
 
Sonja Grozić Živolić obrazlaže predmetnu točku. 
Popis prioriteta se radi nakon kontaktiranja zdravstvenih ustanova koje se izjasne za što će 
im sredstva u tekućoj godini trebati.  
Ovim se Zaključkom osiguravaju sredstva za investicijsko ulaganje, investicijsko i tekuće 
održavanje i informatizaciju zdravstvenih ustanova. 
Raspoređena su sredstva u iznosu od 15 milijuna kn i navedeno je po ustanovama niz 
investicija koje će se obavljati. Ponovno je stavljen na popis prioriteta digitalni mamograf. 
Specijalna bolnica će nabaviti opremu za rehabilitaciju, Zavod za hitnu ima potrebu za nabavu 
vozila za više ispostava. Zavod za javno zdravstvo ide u dogradnju svog objekta i sredstva će 
koristiti za nadzor nad radovima.  
 
Irena Peruško pita da li će se raditi korekcija kamata za otplatu kredita Opće bolnice koja je 
bila najavljena još prošle godine? 
 
Sonja Grozić Živolić odgovara da se radi tablica raspodjele i uputa jedinicama lokalne 
samouprave. Dogovoreno je da će se Župan sastati sa načelnicima i gradonačelnicima i 
informirati ih o tome. Smanjene su kamate na kredit i time su se obaveze jedinica lokalne 
samouprave smanjile tako da bi imali manje rate otplate kredita, ali veća sredstva se traže jer 
su se pojavili i izvršili neki ekstra radovi tako da će vjerojatno ukupna obaveza ostati ista, u toj 
razini. 
 
Tatjana Tomaić postavlja pitanje vezano za automobile za potrebe izvanbolničke hitne, kakvi 
su to automobili obzirom da koštaju 2.100.000,00 kn? 
 
Sonja Grozić Živolić navodi da su to sanitetska kombi vozila opremljena opremom koja je 
skupa. 
 
Odbor, nakon rasprave jednoglasno donosi slijedeći  

 
ZAKLJUČAK 

Podržava se Prijedlog Zaključka o utvrđivanju Popisa prioriteta za raspored sredstava 
decentraliziranih funkcija u 2019. godini između zdravstvenih ustanova nad kojima Istarska 
županija ima osnivačka prava, te se upućuje Skupštini na usvajanje 
 
 

Ad-5 
a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta OŠ Jure Filipovića Barban 



                                                             
 

b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole „Vazmoslav Gržalja“ Buzet 

c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Ivan Goran Kovačić Čepić 

d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Juršići 

e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole-Scuola elementare Milana Šorga Oprtalj-Portole 

f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Vladimira Nazora Potpićan 

g. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Ivana Batelića – Raša 

h. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Svetvinčenat 

i. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Tar-Vabriga-Scuola elementare Torre-Abrega 

j. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
OŠ Jože Šurana Višnjan 

k. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Vladimira Gortana Žminj 

l. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Vitomir Širola-Pajo Nedešćina 

m. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Joakima Rakovca Sveti Lovreč Pazenatički 

n. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole dr. Mate Demarin Medulin 

 
Patricia Percan zajednički obrazlaže točke Ad 5 i Ad 6. 
Sveukupno dvadeset i pet škola je pripremilo izmjene svojih statuta, sve sukladno izmjenama 
i dopunama Zakona koje su stupile na snagu početkom osmog mjeseca 2018.g. 
Prva izmjena tiče se sudjelovanja učenika u izbornim i fakultativnim aktivnostima koji nisu 
obavezni, a za koje se sada traži pisana suglasnost roditelja. 
Također regulira se tjedni boravak učenika u školi koji ne smije biti dulji od 40 sati tjedno, a 
unutar te satnice učitelji, profesori i nastavnici trebaju učenicima kojima je to potrebno, 
omogućiti dopunski nastavni rad, jer je intencija da roditelji nemaju potrebu   financirati 
instrukcije, već da se zainteresiranim učenicima to organizira u školi. 
Stvoren je zakonski temelj za donošenje pravilnika koji će urediti organizaciju i provedbu 
produženog boravka u osnovnoj školi. 
Izmjenama je ujedno propisano i da broj razrednih odjela u osnovnoj školi utvrđuje ured 
državne uprave, odnosno Gradski ured za obrazovanje, ali uz prethodno mišljenje osnivača, 
pošto u ovom dijelu osnivači nisu bili uključeni u postupak. 
Regulira se i status učenika koji su prekinuli školovanje. Učenici koji su prekinuli 
srednjoškolsko obrazovanje i kojima je protekao propisani zakonski rok od dvije godine, moći 
će nastaviti srednjoškolsko obrazovanje, ali samo onda ako je riječ o izuzetnim opravdanim 
životnim situacijama. 
Također se uvodi postupak ispisivanja iz jedne i upisa učenika u drugu školu. 
Učenicima kojima su izrečene pedagoške mjere sada se zakonskim propisima omogućuje 
ukidanje izrečenih pedagoških mjera ako su poboljšali svoje ponašanje, a ravnateljima je 
omogućen lakši izbor na čelnu poziciju, pri čemu im treba suglasnost Ministarstva 
obrazovanja. Radi kvalitetnijeg odabira kandidata, potrebno je propisati kako kandidat za 
ravnatelja, uz prijavu na natječaj uz potrebnu dokumentaciju obvezno dostavlja i program rada 
za mandatno razdoblje koji predstavlja školskom odboru. Također se uvode dodatne 



                                                             
 

kompetencije kao što su poznavanje stranog jezika, osnovne digitalne vještine i iskustvo rada 
na projektima koje ravnatelj dokazuje u postupku prijave na natječaj. 
 
Odbor bez rasprave jednoglasno donosi slijedeći  

 
ZAKLJUČAK 

Podržava se  
 

a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta OŠ Jure Filipovića Barban 

b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole „Vazmoslav Gržalja“ Buzet 

c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Ivan Goran Kovačić Čepić 

d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Juršići 

e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole-Scuola elementare Milana Šorga Oprtalj-Portole 

f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Vladimira Nazora Potpićan 

g. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Ivana Batelića – Raša 

h. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Svetvinčenat 

i. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Tar-Vabriga-Scuola elementare Torre-Abrega 

j. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta OŠ Jože 
Šurana Višnjan 

k. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Vladimira Gortana Žminj 

l. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Vitomir Širola-Pajo Nedešćina 

m. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Joakima Rakovca Sveti Lovreč Pazenatički 

n. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole dr. Mate Demarin Medulin 

 
te se upućuje Skupštini na usvajanje. 
 
 

Ad-6 
a. Prijedlog Odluke o o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 

Statuta Gimnazije Pula 
b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 

Statuta Gospodarske škole Istituto professionale Buje 
c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 

Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Zvane 
Črnje Rovinj, Scuola media superiore „Zvane Črnja“ Rovigno 

d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Statuta Turističko-ugostiteljske škole Antona Štifanića Poreč 



                                                             
 

e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole „Vladimir 
Gortan“-Scuola media superiore „Vladimir Gortan 

f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Statuta Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile, Pazin 

g. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Statuta Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj-Scuola di 
formazione professionale Eugen Kumičić Rovigno 

h. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Statuta Industrijsko-obrtničke škole Pula 

i. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti  na prijedlog 
Statuta Medicinske škole Pula 

j. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Statuta Srednje škole Mate Blažine Labin 

k. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Statuta Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu 

 
 
Odbor, jednoglasno donosi slijedeći  

 
ZAKLJUČAK 

Podržava se  
 

a. Prijedlog Odluke o o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Gimnazije Pula 

b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Gospodarske škole Istituto professionale Buje 

c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
o izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Zvane Črnje Rovinj, 
Scuola media superiore „Zvane Črnja“ Rovigno 

d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Turističko-ugostiteljske škole Antona Štifanića Poreč 

e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
o izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole „Vladimir Gortan“-
Scuola media superiore „Vladimir Gortan 

f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile, Pazin 

g. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj-Scuola di formazione 
professionale Eugen Kumičić Rovigno 

h. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Industrijsko-obrtničke škole Pula 

i. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti  na prijedlog Statuta 
Medicinske škole Pula 

j. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Srednje škole Mate Blažine Labin 

k. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu 

 
 

 
 



                                                             
 

Ad-6 Razno 
 
Sonja Grozić Živolić navodi da je od 1.1.2019. na snazi novi Zakon o zdravstvenoj zaštiti koji 
obvezuje razna tijela da u roku od šest mjeseci donesu podzakonske akte. Jedna od takvih je 
Mreža hitne medicine. Od Ministarstva zdravstva odnosno Hrvatskog zavoda za hitnu 
medicinu smo prošli tjedan dobili dopis što je izvan roka u kojem smo mogli pripremiti i dostaviti 
materijal u proceduru. Županijska Skupština bi trebala dati novi prijedlog Mreže hitne medicine 
i dostaviti nadležnom Hrvatskom zavodu do 10. travnja ove godine. Obzirom da nismo sigurni 
da će se do tog roka održati još jedna sjednica Skupštine,  u dogovoru s predsjednikom 
Skupštine odlučeno je da ovaj Prijedlog Mreže hitne medicine bude na dnevnom redu ove 
sjednice Skupštine. Materijal će biti gotov do kraja radnog dana ili najkasnije sutra i bit će 
dostavljen Stručnoj službi i nakon toga će biti dostavljen vijećnicima. 
 
Melita Ferenčić navodi da ukoliko vijećnici ovog Odbora žele raspravljati o Prijedlogu mreže, 
može se održati sjednica odbora prije same sjednice Skupštine, iako prema Poslovniku 
predloženi akt, u određenim okolnostima se ne mora razmatrati na sjednici radnog tijela. 
 
Sonja Grozić Živolić pojašnjava da imamo mrežu od 40 timova koji su ugovoreni sa 
Hrvatskim zavodom za zdravstveno osiguranje koji to plaća, a ostalo je nadstandard. 
Imamo pojačane timove tijekom turističke sezone kad su potrebe veće. 
Do sada smo svake četiri godine dostavljali nadležnim tijelima zahtjeve za proširenje mreže 
ali do sada nije nikad dobiven pozitivan odgovor, te se nada da će sada biti prihvaćen naš 
prijedlog.  
Pojašnjava da u sadašnjem prijedlogu turistička sezona nije navedena kao razlog za 
pojačane timove, jer po novom zakonu obavezni smo sa turističkim zajednicama, jedinicama 
lokalne samouprave, ronilačkim savezom i ostalima ugovoriti dodatne mjere za turiste. 
Budući da već niz godina plaćamo nadstandard sada imamo pokazatelje po kojima možemo 
pokazati da usprkos tome što imamo i  timove koje plaća HZZO i timove koje plaća lokalna 
samouprava, mi ne dostižemo neke vrijednosti koje Hrvatski zavod želi da dostižemo, a to je 
da se u roku najkasnije deset minuta dođe do mjesta pružanja hitne pomoći ako se radi o 
urbanom području ili u roku dvadeset minuta ako se radi o ruralnom području. Također 
propisan je  i rok od  jednog sada u kojem treba dopremiti vitalno ugroženog bolesnika do 
zdravstvene ustanove, što kod nas nije svugdje moguće. Ti pokazatelji su loši, te će naš 
zahtjev biti da nam se preko HZZO-a osiguraju timovi čak malo više od onoga što sada 
plaćamo kroz dupli nadstandard.  
 
 
Irena Peruško vezano za prijedlog Mreže hitne pomoći navodi da se sada ide na to se 
dokaže da je sa svim nadstandardima koji se ulažu u hitnu medicinsku pomoć, bez obzira 
što su povećane gužve za vrijeme turističke sezone, mi ni sad nismo u stanju pokriti potrebe 
poluotoka, a naravno da je još gora situacija ljeti. 
 
Tatjana Tomaić pita koje je rješenje? 
 
Sonja Grozić Živolić navodi da ono što mi u Mreži pokušavamo dobiti a to je veći broj timova, 
predviđen je veći broj medicinskih sestara i tehničara jer se nadamo da će konačno početi 
edukacija tj. priznavanje kompetencija tom srednjem kadru koji je relativno nesamostalan 
nakon nekih nemilih događaja od slučaja u Umagu i drugdje. Za sada nemaju ovlasti da rade 
ono što jedan iskusni medicinski tehničar i sestra mogu napraviti. Znači inzistira se na tome 
da se priznaju kompetencije srednjeg kadra koji će se vjerojatno i duže zadržati u Zavodu. 
Osim toga, naš Zavod provodi projekt sa Koprom i Izolom u Sloveniji. Zatraženo je od 
Ministarstva i kroz ovaj dokument će to biti vidljivo, a to je da se omogući zbrinjavanje vitalno 



                                                             
 

ugroženih pacijenata  u Izolskoj bolnici i da to plaća Hrvatski zavod za zdravstveno 
osiguranje. Traži se također i helikopterska služba iako smo cestovno dobro povezani, ali u 
određenim situacijama potrebno je biti pokriven i takvim prijevozom. 
 
Tatjana Tomaić pita koliko bi nama još timova hitne medicine trebalo prema tom novom 
prijedlogu? 
 
Sonja Grozić Živolić navodi da se traži jedan dodatni Tim za Pulu, gdje do sada postoje dva 
Tima što se nije pokazalo dovoljno obzirom na područje koje pokrivaju i na broj stanovnika. 
Traži se i jedan dodatni Tim koji bi bio lociran negdje centralno, vjerojatno u Pazinu iako su 
se Okreti pokazali kao nabolje mjesto jer je prometno najbolje povezano i tražit će se Tim 2 
za Labin, Poreč i Umag. 
 
Ljerka Peruško postavlja pitanje vezano za izbor ravnatelja/ice Muzeja za suvremenu 
umjetnost, tko se sve javio na natječaj? Također navodi da u zadnje četiri godine njenog 
mandata nije uspjela nigdje pročitati Izvješće o radu ravnateljice, te smatra da nije bila 
dovoljno prisutna u javnosti. 
 
Melita Ferenčić odgovara da je zbog GDPR-a potpuni materijal dostavljen Komisiji za izbor i 
imenovanje koja je nadležna za imenovanja. Na natječaj se osim sadašnje ravnateljice javila 
i Paola Orlić, ali je Povjerenstvo na čelu s Vladimirom Torbicom pročelnikom UO za kulturu, 
predložilo da se za ravnateljicu ponovno imenuje dosadašnja ravnateljica. Prenijet će 
pročelniku Vladimiru Torbici pitanja. 
 
 
Završeno u 10,30 sati. 
 
 
 
Zapisnik vodila: 
Mirela Udovičić 
        Predsjednica Odbora 
            Irena Peruško 
 


